

TENDER NOTICE

N° **04**/ONIT/MAYOR/TC/ITB/PIB 2025 of **04/04**/2025
FOR THE SUPPLY OF A GRADER FOR TINTO COUNCIL, MANYU DIVISION, SOUTH WEST REGION.

FINANCING: PUBLIC INVESTMENT BUDGET 2025

1. Subject of the invitation to tender:

Within the framework of Public Investment Budget 2025, the Lord Mayor of Tinto Council, Contracting Authority hereby **launches an OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER BY EMERGENCY PROCEDURE FOR THE SUPPLY OF A GRADER FOR TINTO COUNCIL, MANYU DIVISION, SOUTH WEST REGION.**

2. Nature of works

The works comprise the preliminary studies carried out and the detailed information provided for in the technical specification and the quantitative estimates.

3. Participation and Origin:

The tender is open to duly legalized Cameroonian enterprises that fulfil the requirements of invitation to tender.

4. Financing: These projects shall be financed by The relevant credit allocation in the Public Investment Budget 2025 and the Tinto Council.

Project Description	Financement	Imputation	Amount
THE SUPPLY OF A GRADER FOR TINTO COUNCIL	Public Investment Budget 2025	59 27 100 02 641910 464211 821 Code:- JA03763	100.000.000 FCFA
	Tinto Council		50.000.000 FCFA
Total			150.000.000 FCFA

5. Consultation of tender file:

The tender file can be consulted and obtained as from the date of publication of this invitation to tender at **the Tinto Council Secretariat.**

The file may be consulted during working hours at the Tinto Council, MINMAP Manyu or ARMP, Buea as soon as this notice is published.

6. Acquisition of Tender File:

The file may be obtained from the Tinto Council Secretariat as soon as this notice is published against payment of the sum of **One Hundred Thousand (100.000) CFA francs**, payable at the Municipal Treasury before the opening date for a non-refundable fee representing the cost of the tender file.

7. Submission of Offers:



Each bid drafted in English or French in **five (05)** copies including one original and four (04) copies marked as such, should be submitted against receipt to the Contract Bureau of Tinto Council not later than **03/05/2025 at 10.00 am**

OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER

N° .../ONIT/MAYOR/TC/ITB/PIB 2025 of **03/04/2025**

FOR THE SUPPLY OF A GRADER FOR TINTO COUNCIL, MANYU DIVISION, SOUTH WEST REGION.

"To be opened only during the bid-opening session"

8. Admissibility of Offers:

Each bidder must include in his Administrative documents, a bid bond issued by a first-rate banking establishment approved by the Ministry in charge of finance and whose list is found in document No.12 of the tender file, of an amount of **Three Million (3 000 000) CFA francs** for a validity period of **sixty (60) days** from the date of opening.

On pain of being rejected, only originals or true copies certified by the issuing service or administrative authorities must imperatively be produced in accordance with the Special Regulations of the invitation to tender. They must obligatorily be not older than three (3) months preceding the date of submission of offers or may be established after the signature of the tender notice. Any offer not in conformity with the prescriptions of this notice and tender file shall be declared inadmissible. Especially the absence of a bid bond issued by a first-rate bank approved by the Minister in charge of Finance or the non-respect of the models of the tender file documents shall lead to a pure and simple rejection of the offer.

9. Opening of Bids:

The offers shall be opened in single phase. The opening of Administrative Offers (Envelope A) and Financial Offers (Envelope C) on **03/05/2025 at 11 am** local time by the Eyumojock Council Tenders Board situated at the Conference Hall of Eyumojock Council.

10. Delivery Deadline

The maximum Execution deadline provided for by the Contracting Authority shall be **three (03) months**.

11. Main eliminatory criteria

Bids shall be rejected when:

- They lack bid security;
- The Non respect of Article (92) sub 9 of the Public Contracts code;
- Bid not registered in bidders' register
- False declaration or forged documents;
- The bids are not in conformity with the Tender File;
- *Technical characteristics which are not in conformity with those specified in the special* Technical conditions;
- The technical offer must have at least (70%);
- They lack one-unit price;
- Non conformity bid proper.



- A Bid with the external envelope carrying a sign or mark leading to the identification of the bidder.
- *Two bids with the same personnel*
- Contractors with abandoned projects with no justification.

12. Main qualification criteria

The criteria relating to the qualification of bidders could indicatively be on the following:

- | | |
|---|--------|
| - <i>Technical Specification or description</i> | Yes/No |
| - References of similar and other works executed | Yes/No |
| - Pre-financing capacity | Yes/No |
| - Access to a credit or other financial resources | Yes/No |
| - Expenditure schedule or other contracts under execution | Yes/No |
| - Contractor's references (at least two references in similar jobs) | Yes/No |
| - Availability of material and essential equipment | Yes/No |
| - Experience of supervisory staff | Yes/No |

The non-respect of two (02) criteria shall cause the elimination of the offer.

13. Contract Award

The contract shall be awarded to the lowest bidder who satisfies the Administrative and Technical dispositions.

14. Validity of Offers

Bidders will remain committed to their offers for **sixty (60) days** from the deadline set for the submission of tenders.

15. Complementary Information

Complementary technical information may be obtained during working hours from the Tinto Council (**TEL 677 43 47 25 / 675 78 64 62**).

Done in Tinto, the 03/04/2025

THE LORD MAYOR, TINTO COUNCIL.
(Contracting Authority)

Copies:

- ARMP (for Publication and Archiving)
- Chairperson of TB and where need be, the SCCB (for information)
- Notice Boards (for information)
- Contracts Award Service (for Archiving)



NOTICE D'APPEL D'OFFRES

N° ⁰⁴ /ONIT/MAYOR/TC/ITB/PIB2024 du ^{08/04} /2025 Pour la Fourniture d'une Niveleuse pour la Commune de Tinto, Département de la Manyu, Région du Sud-ouest.

FINANCEMENT : le projet est Financé par le Budget d'Investissement Publique 2025 et la Mairie de Tinto.

Project Description	Financement	Imputation	Amount
la fourniture d'une Niveleuse pour la COMMUNE DE TINTO	Budget d'investissement Publique 2025	59 27 100 02 641910 464211 821 Code:- JA03763	100.000.000 FCFA
	COMMUNE DE TINTO		50.000.000 FCFA
	Total		150.000.000 FCFA

1. Sujet de l'appel d'offres :

Dans le cadre du BUDGET d'Investissement Publique 2024, le Maire de la Commune de Tinto, Maître d'Ouvrage lance un **APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT PAR PROCEDURE D'URGENCE POUR la fourniture d'une Niveleuse pour la COMMUNE DE TINTO**, Département de la Manyu, Région du Sud-ouest comme suit :

2. Nature des Travaux

La fourniture comporte les informations détaillées fournies dans les spécifications techniques et les évaluations quantitatives.

3. Participation et Origine :

L'appel d'offre est ouvert aux entreprises camerounaises dûment légalisées qui remplissent les conditions de l'appel d'offres.

4. Consultation de Dossier D'appel D'offres :

Le dossier de l'appel d'offres peut être consulté et obtenu à partir de la date de la publication de cet appel d'offres à la **commune de Tinto**. Le dossier peut être consulté pendant des heures de travail à la **Commune de Tinto** dès publication de cette notice.

5. Acquisition de Dossier D'appel D'offres :

Le dossier peut être obtenu à partir de la **Commune de Tinto** avant deux jours de la date **d'ouverture** (porte 3 et 5 de bâtiment administratif) dès publication de cette notice contre le paiement de la somme de **Cent mille (100,000) FRANCS CFA pour et deux jours avant la date d'ouverture**, payable à la Trésorerie de Municipal de Tinto, des frais non remboursables représentant le coût du dossier d'appel d'offres.

6. Soumission des offres :

Chacun offre sera rédigé en anglais ou en français dans cinq (05) copies comprenant un original et quatre (04) copies marquées comme tels, devrait être déposées contre reçu à la **Commune de Tinto** au plus tard le ^{08/05} /2025, à **10.00** précises et devrait porter l'inscription

APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT



"A ouvrir seulement pendant la session de dépouillement"

7. Admissibilité des offres :

Chaque soumissionnaire doit inclure dans ses documents administratifs, une caution bancaire émis par un établissement bancaire de premier ordre approuvé par le ministère responsable des finances et dont la liste est trouvée dans le document le numéro 12 du dossier d'appels d'offres, d'un montant **de trois Million (3 000 000) francs CFA** pour une période de validité de **soixante (60) jours** à compter de la date d'ouverture.

Sous peine de rejet, seulement les originaux ou les copies certifiées conformes par les services émetteurs ou les autorités administratives, doivent impérativement être produits selon les règlements spéciaux de l'appel d'offres. Ils doivent obligatoirement être datant au moins de trois (3) mois de la soumission des offres. Les offres non conformes avec les prescriptions du Dossier d'Appel d'Offre seront déclarées irrecevables. Particulièrement l'absence du cautionnement provisoire délivré par une banque agréée par le Ministre des Finances entraînera le rejet pur et simple de l'offre sans aucun recours, de même que le non-respect des modèles des pièces du Dossier d'Appel d'Offre.

8. Ouverture des offres :

Les offres seront ouvertes en une seule phase. L'ouverture des offres Administratives (Enveloppe A), et OFFRES Financières (Enveloppe C) se fera le 08/05/2025 à 11 H, heure local dans la salle de Conférence de la Commune de Tinto.

9. Délai d'exécution

Le délai d'exécution maximum est fixé à **Trois (03) mois**.

10. Principaux critère éliminatoires

L'offre sera rejetée quand :

- Absence ou non-conformité de la garantie de soumission ;
- Fausse déclaration ou faux documents ;
- Les Absence de deux références des travaux similaires dernières années ;
- Offres non-consignée dans le registre des offres
- Non-conformité des offres technique ou offres financières ;
- Caractéristiques techniques non conformes aux spécifications techniques contenues dans les cahiers de charge ;

11. Critères Principaux de Qualification

Les critères concernant la qualification sont les suivants :

- Capacité de préfinancement
- Programme de dépense ou d'autres contrats sous l'exécution
- Les références des travaux similaires
- Disponibilité d'équipement matériel
- Expérience de personnel de supervision

Non le respect de 3 critères causera l'élimination de l'offre.

Yes/No

Yes/No

Yes/No

Yes/No

Yes/No



12. Attribution du Contrat

Le contrat sera attribué au plus bas soumissionnaire qui a satisfait la disposition administrative et technique.

13. Validité des offres

La durée de validité des offres est de 60 jours à compter de la date limite fixée pour la remise des offres

14. L'information Complémentaire

L'information technique complémentaire peut être obtenue à toutes heures de travail à la Commune de Tinto (TEL 677 43 47 25 / 675 78 64 62).

Fait à Tinto, le 08/4/2025



Copie :

- ARMP (pour la Publication et Archives)
- Président de la Commission (pour Information)
- Panneaux de Notification (pour Information)
- Service de Marchés (pour Archiver)